
Silpinge Fiber ek.för.           

 

Rapport styrelseprotokollet för 17-03-28 

 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 

Ekonomin : Stabilt, men fortfarande kärvt emellanåt p g a  
momsåterbetalningar samt bidragen först efter betalda räkningar. 

Projektet har precis nått över 4 000 000 kr vad gäller nedlagda kostnader. 
Fakturor på nätavgift (ca 300 kr st) har skickats ut till de hushåll som fått 

fiber inkopplat, det gäller 17 hushåll.  
Ekonomin kräver att kassören är snabb med att skicka ut fakturor för 

aktiverade tjänster. 
 

Det finns intresse både bland hushållen på västra sidan väg 27 (4 hushåll) 
och i Bommerstorp (13 hushåll) att få fiber via Silpinge Fiber.  

 
Efter vissa undersökningar tog Styrelsen beslutet att göra en helt ny, 

kompletterande ansökan för dess områden. Det innebär ändring/utökning 
av befintligt beslut om bidrag. Projektledaren har fått i uppdrag att 

sammanställa material (markupplåtelseavtal, inkomst- och utgiftskoll, 
bredbandskartor, samråd med kommun mm) som krävs för denna 

ändringsansökan. 

 
Vad gäller styrelsens sammansättning föreslogs att valberedningen blir 

inkopplad för ersättning av styrelseledamöter. Vikt skall läggas på att 
involvera fler områden än Silpinge i styrelsearbetet. 

 
Årsmöte hålls den 10/5 2017 kl 18.30 i Gnistan. Kallelse skickas ut 

enligt stadgarna.  
 

Fiberinkopplingar återupptas med start v 13. Lilla Silpinge och Kartaby är 
klart, förutom tre fastigheter.  

Nästa etappmöte är i dagens läge oklart.  
 

 

 


